



CHINESE CHRISTIAN CHURCH  
OF GREATER ALBANY  
紐約首府華人基督教會

## 诚聘全职校园传道人

本教会华语堂人数约120人，英文堂约60人，8个中文团契（其中2个为学生团契），3个英文团契。所聘请的全职校园传道人：清楚呼召，纯正信仰，对校园事工有负担和经验，中文流利，英文沟通能力较强；具备领导能力，推动校园福音外展，教导和训练学生门徒，倾听、关怀学生学者的需要。

有意者请送个人简历表、信仰告白、得救见证、事奉心志、及三位推荐人到下方联络邮件地址。

## Student Minister Search

For our church, there are about 120 people in the Chinese congregation, and around 60 for the English service. Currently we have 8 Chinese fellowships (2 of which are student fellowships) as well as 3 English fellowships. We have a need for a full time student/campus minister, and the requirements are as follows: Solid faith, clear calling for and experiences in campus ministry, fluent in Chinese, proficient in English and strong leadership skills. Responsibilities include promoting campus Evangelical outreach, teaching and training student disciples, and meeting the needs of students and scholars.

Please submit a resume along with a statement of faith, salvation testimony, personal call to ministry, philosophy of ministry, and three references.

Contact: Brother Xuming Wang (王许明 弟兄)  
Chinese Christian Church of Greater Albany  
901 Madison Avenue, Albany, NY 12208  
Web Site: [www.cccga.org](http://www.cccga.org)  
E-mail: [mylordsaves@gmail.com](mailto:mylordsaves@gmail.com)